
Referat august 2022 

Fremmødt: Joan, Michelle, Charlotta, Tanja, Sandra 

Afbud:  

Beboer henvendelser. 

1. Beboer henvendelse vedr. ordensregler for gangstier og cykelstier. Der har været 

uoverensstemmelse mellem beboer om hvorvidt der må cykles/ køres knallert på 

gangstierne. 

Bestyrelsen henviser til alm hensyns tagen til hinanden ung som gammel. Ligeledes henvises 

der til Ungdomsbo hjemmeside hvor der under afd. 21 er et dok. Generelt ordensreglement. 

Under afsnittet 7: “det er ikke tilladt at cykle eller køre knallert på fortove og gangstier”.   

Der laves et opslag på facebook om ovenstående. 

 

2. Beboer henvendelse om brik til fitness rummet. 

Motionsrum: 

Der mangler at blive sat de sidste håndklædeholdere op samt en ekstra sprit flaske til kardio 

rummet.  Joan og Michelle er tovholder.  

 

Festsal/værelser: 

2 langtidsudlejere- den 1 stopper i august. 

Økonomi 

- Bestyrelsen 

Der mangler indkøb af printerpapir samt sort toner til printeren. Er Charlotta tovholder 

- Fritidsudvalget 

Der mangler indkøb af maling og papir til fitness. Beløbet skal købes inden udgangen af sep. Michelle 

er tovholder. 

1 Status på loppemarked 

Der er lavet opslag på facebook og sendt tilmeldingssedler ud. 

Pt ønsker 16 at få et bord- Tanja og Sandra undersøger, om vi kan være i festsalen eller om klubben 

skal tages i brug.  

Der er 3 der har sagt ja til at hjælpe med at tilrettelægge og rydde op efterfølgende. 

Joan står for en kaffebord og står for Kaffe, saftevand og chokolade. 

 2.Status på fitnessrum 

I juli blev fitnessrummet rengjort og ødelagte maskiner blev kasseret. Der kom film på vinduerne. 

Michelle vil fremover føre tilsyn med rummet.  

Joan og Michelle vil sætte 2 nye håndklædeholdere op og sætte spritflasker frem. 



 

3. Status på depot 

I juni blev depoter ryddet op og gamle ødelagte ting blev smidt ud. Projektoren blev fundet hos en 

tidligere bestyrelsesmedlem. Det var ikke muligt at finde den gamle printer.  

 

4. Status på banko gruppe, facebook om sponsorgaver 

Der er lavet opslag på facebook vedr .sponsorgaver og en høring om der er nogle der vil deltage i en 

banko gruppe mhp koordinering. Der er pt indkommen 3 forslag til sponsorgaver. 

Bankogruppe: Sandra, Joan, Tanja.  øvrige Dorit, Anne Marie 

Sandra koordiner.  

 

5. Status på aktiviteter i klubben 

Tanja vil 2 tirsdag i måneden kl 18.30 afholde kreativ aften. Start august 

Gitte afholder hver torsdag kl 9-11 baby klub 

 

6. Møde med viceværter vedr træer/ blomsterbede 

Vi afventer svar  fra viceværten når han har indhentet tilbud. 

 

7. Møde med vicevært vedr julelys 

Der er aftalt møde den 3 august. 

 

8. Kvartal status fra bestyrelsen til omdeling 

Der er sendt en kvartal status ud til beboerne. 

 

9. Gammel computer 

Tanja aflevere den gamle computer og bestyrelsespapir på Ungdomsbo. 

 

12. Kopi af nøgler 

Der laves ekstra nøgle til klubben og depot rummet. Tanja kontakter Ungdomsbo  

 

 


